
  

 

 2024 نوفمب   21الدوحة 

 

 

ر ررتذكي   
رمنررنهائ  رالمستلمةرمنذرأكير سنواترر10باستلامرالأرباحرغي   

 

 

ن غبر المستلمة  لأكبر من    على    10تطبيقا لتعليمات مصرف قطر المركزي فيما يتعلق بأرباح المساهمير
ً
سنوات، وحفاظا

ن الذين لم يتقدموا باستلام أرباحهم لأكبر من   أعوام،  متاحة الآن على    10مصالح مساهمينا، يسرنا أن نعلن أن قائمة المساهمير

ي للبنك 
ونن ن المس   ادوات - علاقات المستثمرين بند " ضمن        www.alrayan.com الموقع الإلكبر سهم غبر  أرباح أ   –   اهمير

   ". مستلمة 

 

ي القائمة ل   يمكن 
ن فن ن المدرجير  من خلال إحدى الطرق التالية:    تحصيل أرباحهم غبر المستلمة   لسادة المساهمير

 حديث بياناتهم واستلام الأرباح  لتشخصيا أو من خلال وكلائهم المعتمدين  زيارة أي من فروع مصرف الريان     -

ة    التواصل  - كة   مع مباشر ي  الموقع   خلال   من   البنكية   وحساباتهم   بياناتهم   لتحديث   قطر   إيداع   شر
ونن كة ل   الإلكبر   لسرر

www.qcsd.gov.qa   كة   الخاص   التطبيق   أو  .  إيداع   بسرر

 

يعات المطبقة بهذا الخصوص.    ملاحظة: تخضع الأرباح غبر المستلمة منذ أكبر من عسرر سنوات للتسرر

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.alrayan.com/


  

 

  Doha, 21 November 2024 

 

Final Reminder to Collect Unclaimed Dividends for 10 Years 

 

 

In compliance with Qatar Central Bank’s regulations, concerning uncollected dividends for more than 10 

years, and in order to protect the interests of our shareholders, we are pleased to announce that the list 

of shareholders, who have not collected their dividend payments for 10 years and more, is now available 

on the bank’s website www.alrayan.com under “Investor Relations- Shareholders Tools-Unclaimed 

Dividend”.    

Shareholders listed can claim their uncollected dividends through one of the following methods: 

• Visiting any of Al Rayan Bank branches in person or through their authorized agents to update 

their information and receive the dividends. 

 

• Directly contacting EDAA to update their information and bank accounts through the company’s 

website www.qcsd.gov.qa or the EDAA app. 

 

Note: Unclaimed Dividends for more than ten years are subject to applicable legislation. 

 

http://www.alrayan.com/

